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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Onsdag d. 9. januar 2019, kl. 17.00–19.00 
 

 

Deltagere: Maria, Line, Linda, Signe, Tommy, Mette, Lilian, Birgitte, Mia, Kim  
 

Afbud: Maria 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Godkendt. 

2.  Kommentarer til referat fra d. 

26.09.18 (B) (1 bilag) 

 

Godkendt.  

Konfirmation hvert 2.år i ulige år skal stå på Intra. 

3.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

a. Ingen meddelelser 

b.  

i. Nyt indgangsparti, hvor der skal være 

sekretærkontor.  

ii. Vi skal til at overføre dokumenter fra Intra 

til Aula den nye kommunikationsplatform.  

iii. Sidste kursusgang for B-sporet i tirsdags. 

Kursus for A-sporet slut før jul.  

iv. D. 22.1. afholdes næste temamøde ift. den 

nye børne/unge politik, det er godt hvis 

nogle fra SB deltager.  

v. D.5.3. om overgreb på Skolen ved skoven, 

vigtigt at høre om.  

vi. Vores psykomotoriske terapeut er nu ansat. 

I nyhedsbrevet står der mere om, hvordan 

terapien kommer til at arbejde 

fremadrettet.  

vii. En medarbejder på orlov, en anden er 

sygemeldt pga. knæoperation. Ny lærer i 

B2.  

c. Pædagogerne har det sidste modul med DGI tirsdag 

d.15.1. 

Det sidste modul i B-kursus, vi er kommet godt 

igennem mange vigtige temaer, som vi nu skal 

arbejde videre med. Hockeystævne den 5.feb.  

d. Elevrådet har ikke holdt møde. 

 

4.  Årshjul, vi evaluerer løbende 

på årshjulet. 

 

I slut januar, skal der gerne komme en udmelding om hvor mange nye 

elever, der kommer til sommer, endnu har vi ikke hørt om der 

kommer nogen.  

 

Tilbagemeldinger fra de kommunale møder om den nye børne- og 

ungepolitik vil blive sendt ud til SB. 

  

5.  Vi skal se på princippet for 

klasse/gruppedannelse, udkast 

fra ledelsen eftersendes. 

  

Vi vil ud fra refleksionspapiret, formulere et nyt princip for 

klassedannelse. Vi arbejder på denne måde med skolens andre 

principper; ledelsen kommer med et udkast, som der arbejdes videre 

med i SB. 
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6.  Opfølgning på budget 2018 

 

Vi kommer ud af året med et overskud på 500.000 da vi må overføre 

2% svarer det til ca. 500.000. Vi ønsker ikke at ansætte for meget 

personale, da vi ikke kender elevtallet efter sommerferien.  

Der blev spurgt til om vi selv kunne investere i nye iPad´s? Svaret er, 

at det kan vi godt, men normalt er det IT forsyningen der indkøber 

computere/iPads, så vi afventer hvilken løsning kommunen vælger. 

Det handler også om support, vælger vi selv at investere uden om IT 

forsyningen, hænger vi selv på al support og vedligeholdelse.  

 

7.  Budget 2019, er endnu ikke udmeldt, 

men vi kan se tendenser I som 

bestyrelse skal forholde jer til. 

 

Indtil videre ser det godt ud indtil sommerferien, da vi stadig har 

mange elever, men vi skal være forberedte på, hvis vi ender med at 

have for få elever og derfor for mange personaler. Hvordan kan vi 

gøre reklame for vores skole. Nyhedsmedie på besøg når vi får 

boldbur, læringsmiljøer osv.  

 

8.  Evt. 

 

Ikke noget. 

 

Linda Helene Løvenhøj   Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


